
Zápisnica 
z ôsmeho zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného  

dňa 29. 12. 2023. 
Prítomní poslanci:  
Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Bc. Anna Senyková, Ing. Katarína Petrášová, Ľubomír Antolik, Ing. 
Matej Kukuruc. 
Neprítomní poslanci: Jaroslav Tipan. 
Hostia:  
Bod 1: Otvorenie  
Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov. Skonštatoval, že zo 7 poslancov sú prítomní 
šiesti poslanci, na základe toho skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Materiály 
dostali poslanci OZ elektronickou formou v dostatočnej časovej lehote. 
Za zapisovateľku starosta obce určil referentku obce Vieru Chomovú.  
Za overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov: Ing. Petrášovú a poslanca Ing. Juraja Kešeľa  
Program zasadnutia prečítal/a/ poslanec/kyňa/ Ing. Matej Kukuruc. 
 
Program zasadnutia: 
1, Otvorenie zasadnutia 
2, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
3, Interpelácie poslancov 
4, Plnenie rozpočtu za obdobie január až november 2023 
5, Rozpočtové opatrenie č. 7, 8/2023 
6, Odmena hlavnej kontrolórke obce za rok 2023 
7, Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 – návrh 
8, Rôzne 
9, Rekapitulácia uznesení 
10, Záver 
 
Pristúpilo sa k hlasovaniu za program rokovania.  
  
Hlasovanie č. 1 
Za: 6 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková, 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
 
Nakoľko sa do programu nedopĺňal žiadny bod, pristúpilo sa k prerokovaniu jednotlivých bodov 
programu.  
K bodu č. 2,  Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí. 
Starosta obce pripomenul úlohy z predchádzajúcich zasadnutí a oboznámil prítomných s ich plnením.  

a.) Chodník ku domu smútku - Po novom roku príde projektant s geodetom ohľadne vypracovania 
projektovej dokumentácie na chodník k domu smútku.  

b.) Výdajník vody -  oslovil poslancov a požiadal o spoluprácu pri prieskume trhu na výber 
dodávateľa na dodávku a  montáž zariadenia.  

c.) Dopravné zrkadlo – Správa ciest Trebišov doteraz na ústne upozornenia nereagovala, prisľúb 
bol, že vymenia cestné zrkadlo. V inom prípade bude Správa ciest upozornená listom. 

 
K bodu č. 3, Interpelácie poslancov 

- Most cez potok ku hájenke je prepadnutý, poznamenal poslanec Kešeľ. Starosta odpovedal, že 
most k hájenke nie je v správe obce. Poslanec Kešeľ sa opýtal, či na už mamontovaný výdajník 



vody bude nainštalovaný kamerový systém ? Starosta odpovedal, že po mamontovaní 
výdajníka, dôjde aj na montáž kamier. 

- Ak obec dostane techniku (traktor) či by nebolo možné zamestnať ešte jedného kmeňového 
zamestnanca na riadenie a údržbu ? Opýtal sa ďalej ohľadne vybavenia, čo všetko obsahuje 
výbava ?  Možno by bolo dobré dokúpiť pluh prípadne radlicu a využívať techniku aj na iné 
účely, napr. zimnú údržbu miestnych komunikácií. Starosta reagoval, že by nebolo dobré, aby 
sa šoféri striedali ale tento problém sa bude riešiť až v čase skutočného nadobudnutia tejto 
techniky,  zároveň ale uviedol, že využitie techniky na iný účel nebude možné minimálne po 
dobu trvania projektu v rámci, ktorého bude poskytnutý príspevok na zakúpenie tejto techniky.  

- Ing. Petrášová podotkla, že možno aj cez úrad práce - cez projekt by bolo možné zamestnať 
šoféra, ak by spĺňal podmienky projektu – starosta s návrhom súhlasil. 

- Poslanci poukázali na zlý stav na budove bývalých potravín, resp. rozličného tovaru. Či by 
nebolo možné z vonku vymaľovať.  Starosta odpovedal, že sa tým začne zaoberať v jarných 
mesiacoch. Do posilňovne sa na podlahu osadí geotextília. 

- Ďalej poslanec Kešeľ poukázal na zlý stav zvonice na Lesnej ulici a či by nebola možná 
rekonštrukcia spomínanej zvonice. Hlavná kontrolórka upozornila na skutočnosť, že zvonica je 
zapísaná v registri kultúrnych pamiatok od roku 1997, avšak konečné slovo bude mať 
Pamiatkový úrad. 

- Poslanec Mgr. Ďurica sa opýtal na vyhlásené výberové konanie (ďalej VK) na riaditeľa základnej 
školy. Aký je výsledok. Ing. Petrášová oboznámila prítomných s priebehom a výsledkom VK. 
Povedala, že do VK sa prihlásila jedine Mgr. Valéria Škovranová, doterajšia riaditeľka základnej 
školy v Bačkove. Rada školy dňa 27.12.2023 so začiatkom o 15:00h v kancelárii starostu na 
obecnom úrade vyhodnotila poskytnuté materiály s tým, že prihlásená spĺňa podmienky VK 
a predsedníčka rady základnej školy môže dať návrh starostovi na vymenovanie Mgr. 
Škovranovej za riaditeľku základnej školy v Bačkove. 

- Poslanec Kešeľ sa opýtal, či Rada školy bola uznášania schopná, nakoľko došlo k zániku 
mandátu poslanca obecného zastupiteľstva delegovaného do Rady školy a opýtal sa, či by 
obecné zastupiteľstvo nemalo delegovať nového člena. Uviedol, že aj do finančnej komisie je 
potrebné zvoliť predsedu komisie. Poslankyňa Petrášová podotkla, či je potrebná finančná 
komisia, nakoľko má len poradný hlas a vždy o každom bode rozhoduje a schvaľuje ho obecné 
zastupiteľstvo. Poslanci dali návrh na zrušenie finančnej komisie. Na nasledujúcom zasadnutí 
sa tomu budú venovať. Hlavná kontrolórka vysvetlila, že zo zákona je povinná jedine komisia na 
ochranu verejného záujmu. Ostatné sú nepovinné. Prítomní poslanci sa dohodli, že na 
nasledujúcom zasadnutí sa budú venovať problematike zrušenia komisií, ktoré pracujú pri 
obecnom zastupiteľstve. Poslanci ďalej navrhli vypracovať plán kultúrnych podujatí na rok 
2024. Starosta obce ich vyzval, aby si do ďalšieho zasadnutia pripravili nejaké návrhy.  

- Poslanec Kešeľ sa opýtal, či z vykonaných kontrol hlavnej kontrolórky bude správa ? Vyzval ju, 
aby správa bola podrobná a zrozumiteľná.  
 

K bodu č. 4,  Plnenie rozpočtu za obdobie január až november 2023. 
K tomuto bodu sa v krátkosti vyjadrila referentka obce Chomová, povedala, že plnenie je adekvátne 
obdobiu, za ktoré sa predkladá. Tento bod zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie.  
 
K bodu č. 5, Rozpočtové opatrenie č. 7, 8 a 9/2023. 
Starosta obce vyzval p. Chomovú – referentku obce, aby v krátkosti oboznámila prítomných poslancov 
s rozpočtovými opatreniami. P. Chomová vysvetlila poslancom, že ide o rozpočtové úpravy 
k 30.11.2023. Ďalej uviedla,  že úprava sa týka jak príjmovej, tak aj výdavkovej časti. Zo strany poslancov 
zaznelo niekoľkom otázok, týkajúcich sa hospodárenia s prostriedkami v obci ku koncu roka. Poslanca 
Kešeľa zaujímalo, ako to funguje v obci, pretože v armáde sa posledné rozpočtové opatrenia schvaľujú 
začiatkom decembra a po tomto termíne už nie je možné vykonávať žiadne úpravy v rozpočte. Hlavná 
kontrolórka k tejto otázke uviedla, že armáda patrí pod sektor štátnej správy a obce sú samosprávne 
subjekty, preto aj finančné hospodárenia je odlišné, nakoľko obce nie sú naviazané na systém štátnej 



pokladnice. Obce môžu svoje hospodárenie upravovať až do 31.12. rozpočtového roka. Poslanec  Kešeľ 
uviedol, že v budúcnosti by privítal, keby aj v obci boli posledné rozpočtové opatrenia schvaľované na 
zasadnutiach obecného zastupiteľstva ešte pred koncom roka napr. do 15.12. s tým, že žiadne úpravy 
by už nebolo možné vykonávať. Opäť reagovala hlavná kontrolórka a uviedla, že chápe jeho zámer, ale 
bude to veľmi ťažké splniť. Určite sa o to môžeme v nasledujúcom roku pokúsiť a uvidíme s akým 
výsledkom.  Poslanca Ďuricu zaujímalo navýšenie rozpočtu vo výdavkovej časti o 46.000,00 eur na 
jednej položke. P. Chomová uviedla, že ide o navýšenie celkových príspevkov pre súkromnú základnú 
umeleckú školu. Výška príspevkov sa odvíja od výšky výnosu z podielu daní fyzických osôb poukázaného 
obci. Keďže podiel daní bol v roku niekoľkokrát navýšený, navyšuje sa ja príspevok pre školu. Starosta 
uviedol, že ide o zákonnú povinnosť, ktorú obec musí splniť. Poslanec Ďurica poznamenal, že nie je 
stotožnený s umiestnením takejto školy, ktorá zastrešuje takmer 1000 cudzích detí v obci Bačkov. 
Opýtal sa, kde mala súkromná základná umelecká škola sídlo pred tým, než prišli do obce Bačkov 
a prečo odišli z inej obce? Uviedol, že by bolo vhodné sa tejto problematike bližšie venovať na 
niektorom z ďalších zasadnutí. Zo strany poslancov už neboli predložené žiadne pripomienky, preto dal 
starosta o návrhu rozpočtových opatrení hlasovať.  
Hlasovanie č. 2 
Za: 6 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková, 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
Rozpočtové opatrenie  č. 7, 8, 9/2023 poslanci OZ schválili. 
 
K bodu č. 6, Odmena hlavnej kontrolórke obce za rok 2023. 
K tomuto bodu povedala referentka obce len toľko, že v priebehu roka s mzdou hlavnej kontrolórky nie 
je možné hýbať. Možná je odmena za určité obdobie. Najvyššia možná odmena je vo výške 30 % 
priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v sledovanom účtovnom období. Z radov poslancov nepadol 
iný návrh, preto starosta dal hlasovať za odmenu vo výške 30 %. 
Hlasovanie č. 3 
Za: 6 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková, 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
K bodu č. 7,  Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 – návrh. 
Hlavná kontrolórka predložila poslancom na prerokovanie plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024. 
Poslanec Ďurica sa opýtal, či plán kontrol na určité obdobie je stále taký istý ? Hlavná kontrolórka 
odpovedala, že čo sa týka kontroly financií, pokladne, transferov, dotácií, tak áno. Poslanec Kešeľ sa 
opýtal, či z vykonaných kontrol poskytne hlavná kontrolórka aj záznam alebo nejaký výsledok? 
Požadoval, aby výsledok, resp. správa z kontrol bola zrozumiteľná, podrobná. Ďalej navrhol a požiadal 
hlavnú kontrolórku vykonať kontrolu v školskej jedálni, konkrétne na normovanie potravín. Hlavná 
kontrolórka odpovedala, že ak to nestihne tento polrok, tak kontrolu vykoná v II. polroku 2024. Keďže 
iné požiadavky zo strany poslancov na doplnenie plánu kontrolnej činnosti predložené neboli starosta 
pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 4 
Za: 6 poslancov – Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Juraj Kešeľ, Ing. Katarína Petrášová, Bc. Anna Senyková, 
Ľubomír Antolik, Ing. Matej Kukuruc.  
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasoval: 0  
Poslanci schválili Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Bačkov na I. polrok 2024. 
 



K bodu 8, Rôzne 
Poslanec Kešeľ sa dotazoval, kde bude parkovať traktor? Starosta odpovedal, že vo dvore obecného 
úradu, kde sa časom zabezpečí buď garáž alebo prístrešok.  
Poslanec Ďurica navrhol Silvestrovské stretnutie pri kultúrnom dome, kde by sa uvarila kapustnica, 
a punč. Niektorí poslanci zdieľali názor a pridali sa k prípravám. Starosta obce tiež súhlasil a prisľúbil 
zabezpečenie materiálu na punč. 
Keďže sa prerokovali všetky body programu, starosta poďakoval všetkým poslancom za aktívnu účasť 
počas celého roka a zasadnutie ukončil. 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Ing. Katarína Petrášová........................................... 
 
 
     Ing. Juraj Kešeľ              ........................................... 
 
 
 
 
 
 
 
          Jozef Nemčík 
          Starosta obce 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


